
SAMO STRELEC
KOMENTIRA

VPRAŠANJE
Slišal in bral sem, da smo bili na visokem forumu zopet

kritizirani, ker v občini nimamo celodnevne šole.
Vprašujem, ali je kritika upravičena in zakaj v občini še

nimamo celodnevne šole?
To je res sramota!

ODGOVOR
Kritika je upravičena!
Celodnevne šole pa nimamo predvsem zato, ker storimo

vse, da bi v nekaterih naših šolah ne morali uvesti tTetje
izmene.

Zbodel je MAM, narisal pa JOS


